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 Gdańsk, dnia 22.03.2024 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr XLIX/2024 

(stacjonarna)  

 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył sesję Rady Dzielnicy Osowa                  

w dniu 18 marca 2024 r. (godz. 18.30). 

2. Na początku sesji Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa stwierdził prawomocność obrad. Obecnych              

8 radnych + 2 gości (lista obecności w załączeniu). Radna Komorowska Katarzyna, przybyła na Sesję 

przed głosowaniem nad Uchwałą nr XLIX/115/2024, natomiast Radna Karolina Sumiła przybyła na 

Sesję po głosowaniu nad Uchwałą nr XLIX/115/2024. 

3. W wyniku głosowania przy 8 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach wstrzymujących się 

RDO przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad 

4. Omówienie przygotowań do festynu VI Osowskie Pożegnanie Lata 

5. Omówienie organizacji ruchu na wybranych ulicach w dzielnicy 

6. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

7. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa 

8. Wolne wnioski 

9. Zamknięcie sesji 

4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję nt. przygotowań do 

festynu VI Osowskie Pożegnanie Lata.  

5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję dotyczącą organizacji 

ruchu na wybranych ulicach w Dzielnicy.  

6. Sprawą priorytetową jest ruch na ulicy Orfeusza przy nowej szkole. Dotychczasowa organizacja ruchu 

drogowego na tej ulicy powoduje wzmożone korki, zatrzymywanie się samochodów na środku jezdni, 

wysadzanie dzieci do szkoły, a nawet odprowadzanie ich kiedy samochód zajmuje pas drogowy. Po 

burzliwej dyskusji radni jednogłośnie stwierdzili, iż najlepszym rozwiązaniem będzie wprowadzenie 

ruchu jednokierunkowego na całej długości szkoły. Spowoduje to upłynnienie ruchu dając 

równocześnie możliwość wyminięcia samochodów. Dodatkowym rozwiązaniem może być 

wprowadzenie "strefy zamieszkania " w rejonie szkoły. 

7. Inną ulicą która wymaga interwencji Urzędu Miasta jest ulica Chełmińska. Przewodniczący Zarządu 

Dzielnicy Osowa Bartosz Stefański poinformował, iż aktualnie Urząd Miasta w najbliższym czasie 

planuje podjąć działania zmierzające do zmiany zagospodarowania tej ulicy. 

8. Kolejną omawianą ulicą która wzbudza duże emocje wśród mieszkańców jest ul. Kielnieńska. 

Rozpoczęła się burzliwa dyskusja na temat aktualnie trwającej inwestycji, jej etapów, warunków                     

i niedogodności związanych z remontem drogi.  

9. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, wnosi o uzupełnienie porządku Sesji o 

dyskusję i głosowanie nad projektem Uchwały (XLIX/115/2024) RDO w sprawie budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy ulicy Orfeusza. 

10. W wyniku głosowania zmiana porządku obrad została przejęta jednogłośnie. 9 głosów ZA; "0" przeciw 

i "0" wstrzymujących się.  
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11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa zaproponował włączyć powyższy punkty do porządku XLIX Sesji 

RDO jako kolejny punkt porządku. Punkty Porządku XLIX Sesji przyjmą odpowiednio kolejne numery: 

1) Otwarcie sesji 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad 

3) Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad 

4) Omówienie przygotowań do festynu VI Osowskie Pożegnanie Lata 

5) Omówienie organizacji ruchu na wybranych ulicach w dzielnicy 

6) Dyskusja i głosowanie nad projektem Uchwały nr XLIX/115/2024 w sprawie budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy ulicy Orfeusza 

7) Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

8) Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa 

9) Wolne wnioski 

10) Zamknięcie sesji 

12. W wyniku głosowania przy 9 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach wstrzymujących się 

RDO podjęła Uchwałę nr XLIX/115/2024 w sprawie budowy boiska wielofunkcyjnego przy ulicy 

Orfeusza. 

13. Następnie głos  zabrał Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa Bartosz Stefański omówił bieżące 

sprawy którymi zajmował się Zarząd od ostatniej Sesji RDO m.in.  

operacyjna wizyta na deptaku z pracownikami Urzędu Miasta w sprawie zmiany sposobu 

zazielenienia, zintentaryzowanie ulicznych mebli do zabrania.  

omówił również bieżącą sytuację związana z miejscowym planem zagospodarowania przy ul. 

Letniskowej i Barniewickiej 

ogrodzenie na ul. Parterowej, gdzie sytuacja formalno-prawna wciąż jest niejasna i wymaga 

dodatkowych uzgodnień wszystkich zainteresowanych stron 

wyłożono miejscowy planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu Owczarnia 

14. Wyznaczono termin kolejnej Rady Dzielnicy Osowa na 16.04.2024 na godz.18.30 

15. Sesja zakończyła się o godzinie 20.40 


